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Nummer  : 150-184    
Onderwerp  : Intocht Sinterklaas  
Portefeuillehouder : M.C. van der Weele   
Datum   : 7 oktober 2021   
 

 
 
Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders 
(ingezonden op 7 oktober 2021). 
 
Het is de fractie van Lokale partij WaterlandNatuurlijk ter ore gekomen dat Sinterklaas niet feestelijk 
onthaald zal worden in de haven. Inmiddels is de COVID-pandemie redelijk onder controle, de 1,5m-
beperking nog een advies en de mondkapjes zijn niet langer noodzaak. Mensen zijn gevaccineerd. 
Kinderen kijken uit naar de intocht van Sinterklaas in de haven. De intocht vindt plaats in de buitenlucht. 
 
Graag antwoord op de volgende vragen. 
 
Vraag 1 

Klopt de informatie dat de intocht van Sinterklaas in de haven niet doorgaat? Zo ja, waarom niet? 

 

Vraag 2 

Kunt u aangeven waarom het niet mogelijk zou zijn dat de Pakjesboot aanmeert in de haven? 

 

Vraag 3 

Waarom kan Sinterklaas en zijn pietjes niet ontvangen worden in een binnenruimte zoals traditioneel 

altijd plaats vindt in een van de kerken? 

 


